

[JointOK® Patented Collagen Peptides Powder](#)

Description:

Collagen makes up ~35% of body proteins, it is the major constituent of cartilage, skin, tendons, ligaments, bones, blood vessels and connective tissues of various organs.



JointOK® is a unique innovation awarded and clinically proven formula of collagen micro-molecules. Numerous studies in the U.S.A. and Germany including Harvard Medical School show: **JointOK®** is 95% absorbed, reaches joints, bones, skin and tissues to provide nutrition and stimulates tissue regeneration naturally by cell mechanism for joints protection and repair. JointOK® also helps restore skin moisture and elasticity.

JointOK® stimulates cells to regenerate joint cartilage and skin collagen, helps improve mobility and keep skin young for sustainable quality life.

JointOK® is intended for people concerned about joint pain, neck pain, shoulder pain, knee and heel pain, it can help rebuild muscles, make skin firm and tender. It is used by doctors, Chinese medicine practitioners, chiropractors and physiotherapists.

Uses:

- Protects joints, tendons, ligaments and soft tissues
- Anti-wrinkles, improve skin moisture and texture
- Helps wound healing
- Helps keep bones and teeth healthy

Generally regarded as safe and is suitable for most people including athletes and diabetics (It is also suitable and safe for pets):

- Salarypeople

Poor sit or stand postures, lack of stretching, wearing high heel shoes that cause intervertebral cartilage or joint strain.

- Workers / Athletes

Excess repetitive motion or joint movement.

- Obese People (Overweight)

Accelerates joint degeneration.

- Thin People

Weak muscles make joints vulnerable.

- Middle-aged / elderly (Aging)

Reduced cell growth and repair capacity.

Mothers

- Low Back Pain

Before pregnancy, postpartum or domestic work affects the spine and pelvic joints.

- Ankle Oedema

Low or no meat diet causes swollen ankle.

- Wrinkles

Appeared in the abdomen, thighs and breasts due to skin collagen loss.

Quality Assurance / Awards:

- FROST & SULLIVAN European Health Ingredient of 2008 Award
- GRAS (Generally recognized as safe) by FDA
- Certified by EDQM (European Directorate for Quality of Medicines)
- Listed on the official and internationally validated anti-drug list "Koelner Liste" for use in athletes

Kosher and Halal Certified Product is also available

Direction:

1 sachet (10 grams) a day, mixed by stirring in water, beverages such as soup, soy milk, milk, tea or coffee, etc., or foods such as porridge, oats, yoghurt, congee, etc.
(Temperature below 50 ° C)

[關捷健® 專利膠原微份子 健骨護膚 固體飲料 \(沖劑\)](#)

詳細介紹:

膠原佔人體蛋白質約 35%，是構成軟骨、皮膚、肌腱、韌帶、骨骼、血管和臟腑結締組織的主要物質。

關捷健® 是 100%德國研製的專利活性膠原蛋白肽微份子專方，既是膠原蛋白的組成件，又類似軟骨代謝物，配方獨特，成份天然，經美國哈佛大學醫學院和德國數十年至今多項臨床研究證明: 吸收率 95%並直達組織，提供營養及啟動細胞令組織自然增長再生，安全有效地保護和修補損耗關節及週邊結締組織，減緩退化，舒緩痛楚，促進關節健康，更可幫助肌膚保濕和回復彈性。



關捷健® 激活細胞，深入強效修護肌膚關節，擊退肌膚鬆弛皺紋、關節咯咯聲和僵硬等歲月痕跡，抵抗衰老，延展健康活力。

此食品或有助於舒筋活絡和修護肌膚，既適合關注關節痛、頸項痛、肩周痛、膝和足跟痛的人士服用，又可重建緊緻嫩肌。**關捷健®** 得到很多西醫、中醫師、脊醫和物理治療師選用。

功能:

- 修護軟骨、肌腱、韌帶和軟組織，舒筋活絡，有助關節輕鬆暢順
- 令肌膚緊緻、水凝嫩滑、減淡皺紋
- 促進傷口復原
- 促進骨和牙齒的生長/健全

適合關注關節肌膚健康人士，包括運動員、長者、有糖尿、高血脂人士：
(寵物適用)

- 低頭 / 上班族 (Salary people)

低頭或不良坐站姿勢，缺乏伸展，穿高跟鞋等，令椎間或關節軟骨勞損。

- 勞動 / 運動人士 (Workers / Athletes)

經常重複動作或運動衝擊關節引致勞損。

- 超重人士 (Overweight)

負荷加速關節磨蝕。

- 瘦弱人士 (Thin)

肌肉不足，關節易損。

- 中年 / 長者 (Aging)

軟骨細胞生長速度及修復能力減低，關節衰退。

- 媽咪

- 腰背痛 (Low Back Pain)

懷孕前、產後或家務工作操勞令脊骨和盤骨受壓，關節勞損。

- 腳腫 (Ankle Oedema)

少肉飲食令體內水份聚於腳踝。

- 皮膚紋 (Wrinkles)

出現於腹部、大腿及乳房或因歲月令肌膚膠原蛋白流失。

質量認證 / 獎項:

2008 年度 Frost & Sullivan 歐洲保健食品大獎

美國 FDA 認可安全食品

歐洲藥品質量管理局藥典品質 (EDQM) 認證

國際運動委員會認可運動員食品

另有猶太教和伊斯蘭教認證產品

食用方法

沖劑，每天 1 包(10 克)，混和於冷或暖開水、飲料如湯、荳奶、牛奶、奶茶咖啡等，或食品如粥、燕麥、乳酪等，攪拌後飲或食用。

(溫度低於 50°C)